
 
 

Styrelsemöte 2017-01-31 

Närvarande: Patrik Revelj, Peter Bengtsson, Ann-Louise Bergh, Kim Forsman, Micce Rosén och Helena 
Lyborg Engström. 
 
1. Föregående mötes protokoll 

Medlemsavgifter; ut mailat till Ledarna men skall även läggas ut på hemsidan. 

Hantering av kassor; lite krångligare men mer kontroll och det fungerar bättre. 

Ledarmöte; Julbordet betalades av SISU tack vare inlämnade lärgruppslistor. 

Försäkring; Eksjö kommuns gällde även på fritiden. 

2. Uppföljning av händelsen i herrlaget 
Patrik informerade om hur händelserna i herrlaget har följts upp och hur spelarna har fullföljt sina 
uppgifter gentemot de yngre lagen. Eventuellt är det ett par lag de ännu inte varit hos. 
 
Styrelsen kommer att göra en uppföljning i laget för att se hur stämningen är nu, vilket var något som 
föreslogs under Ledarträffen 11/12 då man informerade om händelserna. 
 
3. Ekonomisk summering av Husarcupen och  Lucia Cup 

Patrik informerade i korthet om ekonomin efter båda cuperna. Utgifter på 93000kr, vinst på 58600kr. 

Livearena inte inräknat i detta! Summan motsvarar värdet av 10-12 sponsorer vilket är något som är 

mycket svårt att få. 

 

4. Kioskredovisning hösten 2016 

IBK Husar skall betala 1/3 (ca 8000kr) och EBK 2/3. Patrik  och Ann-Louise hanterar detta gentemot 

EBK. Vi har gått ca 10000kr plus på kiosken. 

 

5. Ekonomi – övrigt 

Ann-Louise informerade om föreningens aktuella läge gällande ekonomin, vilket såg positivt ut. 

 

Patrik kontrollerar LOK-stödet för herrlaget. 

Patrik påminner ledarna om att de skall ha med sig domarkvitton till hemma-matcherna. 

 

6. Material – avstämning 

Peter informerade om att vi behöver se över bortastället (det vita), både antal och storlekar.  

Med tanke på föreningens positiva resultat beslutar styrelsen att vi ska köpa in: 

 Två bortamatch-ställ; ett till 12/13 åringar och ett till 15/16 åringar plus strumpor i större 
storlekar.  

 Västar, det måste vara Intersport-västar då de är vår sponsor. De andra måste slängas 
(Stadium, NewBody etc.). 

 
 



 
 

 

7. Sponsorgruppen - avstämning  

Vi har en sponsorintäkt på dryga 92000kr i år. Många sponsoravtal behöver förnyas till nästa år. 

 

8. Ledarträff 

Ingen mer Ledarträff innan avslutningen. 

 

9. Innebandylekis, ”prova på” för 7-åringar 

Gäller de som är födda 2010, tre söndagar i rad. Patrik kollar på halltider tre söndagar i mars. 

 

Eftersom det är svårt att få ihop flick-lag så föreslås det att man spelar pojkar och flickor tillsammans 

i den yngsta åldersgruppen nästa säsong. 

 

10. Avslutningen – planering 

Tisdag 21/3 kl 1800 i Olsbergs arena. Patrik informerar ledarna. 

Priser till resp. lag; Patrik beställer från Lundgrens. 

Måste utses;  

 Årets ledare alt årets Husar 

 Årets försvarsspelare herr 

 Årets poängpris herr 

 Årets mest lovande flick- och pojklagsspelare 
 

Patrik kollar om ledarna vill ha ”träningspris” eller ”årets lagkompis-pris” – senast i slutet på februari. 

 

Vi köper in fikaserveringen av Eksjö kommun precis som förra året, Helena kollar detta med Lasse 

Ugarph. Helena kollar även blommor med Interflora. Ca 30 ledare, en enkel blomma. A-L betalar 

kontant. 

 

11. Avstämning av aktivitetsplanen 

 LOK-stödet 

 Sportlovet – matchflyttar, avboka träningstider (Patrik ansvar) 

 Avslutningen 

 

12. Seriekonferens – forum i Växjö 

Micce Rosén deltar från IBK Husars styrelse. 

 

13. Möte med Höglandsklubbarna i Nässjö 19/2 

Patrik och Peter deltar från IBK Husars styrelse. 

 

 

 



 
 

14. Läget i lagen 

P08/09 – positivt, spelar sin första träningsmatch mot Nässjö om någon månad. Ett par tjejer med i 

laget. 

P06/07- kämpar på, många spelare. 

F04/05/06 – ledarna har aviserat att de ev. inte vill fortsätta. Två flickor ur F01/02 har erbjudit sig att 

hjälpa till på träningarna, de kommer börja med att delta på torsdagarnas träningar. 

F01/02 – kris på grund av antal spelare som är alltför tunt. Enbart 14 ordinarie spelare. 

P01/02 – inga större förändringar, man kämpar på. 

 

Att fundera på är hur vi löser P01/02 nästa säsong då spelarna födda -01 behöver dispenser. Man får 

dessutom inte spela med fler dispens-spelare än tre åt gången. 

 

15. Ledare herrlaget inför kommande säsong 

Thomas Atting kommer inte att fortsätta som tränare för herrlaget nästa säsong och Johan Hoff vill 

inte göra det ensam. Johan är villig att fortsätta om han får en tränarkollega. 

 

16. Styrelsesammansättning inför hösten 

Kim skall byta jobb och bli fritidsintendent på Eksjö kommun (efter Gun Henriksson) vilket han känner 

kan innebära lojalitets svårigheter i och med att han sitter i Husars styrelse. Kim tar upp detta med 

sin arbetsgivare, det har ju inte inneburit några problem för Gun tidigare, och återkommer med sitt 

beslut till styrelsen. 

 

Ann-Louise har sedan tidigare aviserat att hon hoppar av styrelsen. Vi måste hitta en ersättare 

snarast.  

 

Även Henrik är tveksam till att fortsätta då han även är engagerad i Eksjö Fotboll. Han återkommer 

till styrelsen med sitt beslut. 

 

Patrik ger Valberedningen i uppdrag att hitta en kassör samt en ledamot (som i så fall ersätter 

Kim/Henrik). 

 

Patrik skall också byta jobb vilket kommer innebära mycket resande för honom. Patrik behöver  

därför avlastning med ansvaret för Domarlistan och Kioskschema-hanteringen gentemot EBK. Peter 

och Helena erbjuder sig att hantera Domarlistan nästa säsong, Johanna Revelj är ev. beredd att 

hantera kiosken. 

 

17. Nästa möte 

2017-02-27 kl 1800. 

 

18. Övriga frågor 

 P01/02 skall åka på Cup 7-9/4. Peter behöver veta hur mycket som finns i lagkassan. A-L 

informerar om att man har ca 12000kr. 



 
 

 Patrik kommer beställa Cup-vimplar att kunna byta med andra lag. 

 

 Idrottsgalan 18/3 – några ur styrelsen borde gå med respektive. 

 

 Ljud och ljus i Olsbergs har krånglat igen. Patrik har återigen pratat med Annika Fyhr. Hon 

meddelar att datorerna (alla) byts ut samt mixern. 

 

 

 

Patrik Revelj   Helena Lyborg Engström 

Ordförande   Sekreterare   


